

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INJAZ FOR DEVELOPMENT &amp; PROJECTS Date: 03-04-2023 01:36:51 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: PM 01:36:51 2023-04-03 الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Moderen-accountants as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Moderen-accountants كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p>With reference to the reservation by the external auditor on the financial statements of our company for the year 2022 due to the failure of the company's management to conduct the annual test study for the impairment of goodwill (impairment test), we would like to inform you that the preparation of such studies by specialized and independent bodies requires high costs, in addition to that the audit offices Associated with foreign offices, the company incurs additional costs to review, approve and take into account such studies,</p>	<p>بالإشارة الى التحفظ من قبل المدقق الخارجي على القوائم المالية لشركتنا لسنة 2022 لعدم قيام ادارة الشركة بإجراء دراسة الإختبار السنوي لإنخفاض القيمة في الشهرة (اختبار التدني) نود اعلامكم بأن إعداد مثل هذه الدراسات من قبل جهات متخصصة ومستقلة تتطلب كلف عالية, اضافة الى ان مكاتب التدقيق المرتبطة مع مكاتب اجنبية تكبد الشركة كلف اضافية لمراجعة مثل هذه الدراسات واعتمادها والاخذ بها من قبلهم , ونتيجة التكلفة العالية التي تحتاجها مثل هذه الدراسات فقد ارتأت ادارة الشركة تأجيل تكليف جهة مستقلة لاعداد هذه الدراسة لحين تحسن الوضع المالي ووضع السيولة في الشركة .</p>

<p>and as a result of the high cost required by such studies, the company's management decided to postpone assigning an independent party to prepare this study until the improvement of the financial and liquidity situation in the company.</p>	
<p>Date of auditor's report: 27-03-2023</p>	<p>تاريخ تقرير المدقق: 2023-03-27</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>